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SLOVENSKO: Časom by som sa rada dostala aj k ľuďom, ktorí majú síce podobnú sexualitu, ale darí
sa im ju realizovať v medziach zákona a dokonca sú schopní viesť pomerne normálny, aj keď trochu
komplikovanejší život.

Hovoríme napríklad o pedofiloch, ktorí majú určité sexuálne prežívanie, ale v praxi svoju
sexualitu nemusia realizovať?

Áno, aj o tých. Väčšina ľudí s komplikovanou sexualitou nikdy nikoho nezneužije ani neznásilní. A
zase naopak, nositelia bežných sexuálnych preferencií niekedy môžu ublížiť. Ide aj o to, s akou
osobnostnou dispozíciou sa tá zložitá sexualita skríži.

Tento pomerne neškodný a možno vedecký článok má chybu….

Sme kládlo otázky tak, aby vyvinilo svoju Kovačič (Zuzana Kovačič Hanzelová, novinárka slovenských
SMEtí), ktorá nehoráznym spôsobom komunikovala s pedofilom štýlom veď on za to nemôže…..

Teraz si prizvali odborníčku, ktorá akože dokazuje, že nie každý pedofil je násilník…..

Hurá Kovačič mala pravdu ONI za to nemôžu…treba ich preto slniečkarsky tolerovať, však možno len
každý druhý ublíži deťom ….

Chce se mi blejt  velebnosti….
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